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Holiday Edition

L'édition des fêtes

Welcome to the Holiday Edition of the BRAIN GYM® Canada newsletter!  Whether

or not you celebrate one of the many holidays that occur this time of year, there is

always an opportunity to use BRAIN GYM® to recenter and balance.  We decided to

have a little fun with some movements you might find helpful through the holiday

season, whether you are feeling festive or just dealing with the chaos that comes

with more traffic, busy stores, and rushing people.  Mark the dates for our

upcoming 2023 events in the yellow "Looking Ahead" section!
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Bienvenue à l'édition des fêtes de l’infolettre de BRAIN GYM® Canada!  Que vous

célébrez ou non l'une des nombreuses fêtes de fin d'année, il est toujours possible

d'utiliser le BRAIN GYM® pour retrouver l'équilibre.  Nous avons décidé de nous

amuser avec quelques mouvements qui pourraient être bénéfiques pendant la

période des fêtes, en mode festivités ou simplement pour faire face au chaos sur

les routes, aux magasins bondés et aux gens pressés.  Réservez bien les dates de

nos prochains événements en  2023 dans la section jaune "À venir"!

Brain Gym® and Being Present

Brain Gym® et être présent
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The Grounder/Les pieds sur terre
 

Sipping Water/ Boire de l'eau

Brain Gym® and Gathering Attitudes

Brain Gym® et les attitudes de rassemblement
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Belly Breathing & Brain Buttons
La respiration ventrale & Les points du cerveau

Brain Gym® and Joyful Spirit

Brain Gym® et l’esprit de joie
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Dolphin/Le dauphin

Looking Ahead

MEETUPS – BRAIN GYM® CANADA 2023

At our November Meet-up Lysanne Dugré presented guidelines and understanding

of how to respond to someone expressing suicidal thoughts. Members may access

the recording through the Brain Gym® Canada Google Classroom.

Our next meet-up will be Saturday January 28th at 1 :00pm Toronto Time,

2:00pm in Moncton and 11:00am in Calgary. We will come together to share our

favourite resources and books such as ‘Growing Wild’ by Katy Bowman. An

interview with Katy about her book is available on the homepage of the Brain

Gym® Canada website. Our goal for 2023 is to cocreate a reading list to add to

our members’ Google classroom.

Mark your calendars for our February 25th Meet-up where David Loree who
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will be sharing his experiences and work with Indigenous people on reserves

around Edmonton.

AGM 2023 (Assemblée générale des membres) :
Wednesday February 15th, 2023 7 :00pm Toronto,

5 :00pm Calgary, 8 :00pm Moncton

BRAIN GYM®  BUDDIES JANUARY 2023!

Many thanks to everyone who has already participated in our Brain Gym® Buddies

activities. We are resuming on-line pairing of buddies for 2023, inviting Brain

Gym® Canada members to balance, play, learn and connect. Feedback has been

very positive, and we look forward to facilitating Brain Gym® Buddy Balances for

2023! Catherine Flatt has led this project from the start, and is now sharing the

logistics with Joanne Smyth, so we are ready to set up monthly balance

opportunities.

Whether you a professional member of Brain Gym® Canada, an associate, an

international or a student member; all are welcome and invited to participate.

Simply reply to Joanne Smyth : mindsinmotion1@gmail.com, before January 20th,

2023 so she may begin the pairing up process.

I would like a Balance with a Buddy in January 2023:                                               

               Yes                           No

   

What is your preferred language for your balance? 

           Français                          English

 

Looking forward to play and learn together.

Joanne Smyth : mindsinmotion1@gmail.com

BRAIN GYM® Buddy Coordinator

 

À venir

BRAIN GYM® CANADA 2023 – LES RENCONTRES

mailto:mindsinmotion1@gmail.com
mailto:mindsinmotion1@gmail.com
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Lors de notre rencontre de novembre, Lysanne Dugré a présenté les lignes

directrices et la compréhension de la façon de répondre à une personne exprimant

des pensées suicidaires. Les membres peuvent accéder à l'enregistrement par la

classe Google de Brain Gym® Canada.

Notre prochaine rencontre aura lieu le samedi 28 janvier à 13 h, heure de

Toronto, 14 h à Moncton et 11 h à Calgary. Nous nous réunirons pour partager

nos ressources et nos livres préférés, comme 'Grandir Sauvage" ("Growing Wild ")

de Katy Bowman. Une entrevue avec Katy au sujet de son livre est disponible sur la

page d'accueil du site Web de Brain Gym® Canada. Notre objectif pour 2023 est

de cocréer une liste de lectures à ajouter à la classe Google de nos membres.

Réservez la date de notre rencontre du 25 février avec David Loree qui

partagera ses expériences et son travail avec les indigènes dans les réserves

autour d'Edmonton.

AGM 2023 (Assemblée générale des membres) :
Wednesday February 15th, 2023 7 :00pm Toronto,

5 :00pm Calgary, 8 :00pm Moncton

LES COPAINS DE BRAIN GYM®  JANVIER 2023!

Un grand merci à tous ceux qui ont déjà participé dans nos activités des copains

de Brain Gym®. Nous reprenons la formule d'équilibrage pour 2023, en invitant

les membres de Brain Gym® Canada à venir jouer, apprendre et se connecter. Les

témoignages ont été positifs, et nous avons déjà hâte d'organiser les rencontres

des copains de Brain Gym® pour 2023. Catherine Flatt a été notre leader dévouée

depuis le début de ce projet, et maintenant Joanne Smyth prendra la relève pour

vous offrir des occasions d'équilibrages mensuels.

Que vous soyez un membre professionnel de Brain Gym® Canada, un associé, un

membre international ou un étudiant, tous sont les bienvenus et invités à

participer. Répondez simplement à Joanne Smyth : mindsinmotion1@gmail.com,

avant le 20 Janvier, 2023 pour qu'elle puisse commencer le processus de

jumelage.

J'aimerai un équilibrage avec un copain de Brain Gym en janvier 2023:   

               Oui                           Non

 

mailto:mindsinmotion1@gmail.com
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Quelle langue préférez-vous pour votre équilibrage?

             Français                          English

Au plaisir de jouer et apprendre ensemble.

Joanne Smyth : mindsinmotion1@gmail.com

Coordinatrice des Copains de BRAIN GYM®

mailto:mindsinmotion1@gmail.com
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On behalf of the board of Brain Gym® Canada and all of our volunteer
helpers, we wish you a peaceful, healthy and joyful holiday season.

De la part du conseil de Brain Gym® Canada, les bénévoles, nous vous
souhaitons une saison de célébrations débordante de paix, santé et joie.
 

Dana, Karen, Sonya, Joanne, Janet, Céline & Lisa
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